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Punkt 

Varighed 

Ca. tider 

Dagsordenspunkt 

Mødeleder: ANNIKA 

 

1. 5 min. Godkendelse dagsorden  

Godkendelse af referat 

Annika 

Dagsorden og referat blev godkendt 

2. 

 
30 min 

Skolen - information 

• Siden sidst 

- Ny tildeling / svar 

- Workshop 12. oktober 

- Boden / Tap – nye kollegaer 

 

Fælles 

Jacob 

Der sker en masse på skolen – 

skolefodbold, skolerejser, besøg fra Europa, 

hytteture, og en masse andet. Det giver en 

masse gode oplevelser, men kan også 

medføre forstyrrelser, da de involverede 

lærere kan være ude af deres vanlige 

skemaer. 

Vi skal finde en balance her. 

 

Bestyrelsen har sendt et høringssvar 

vedrørende den nye tildelingsmodel. 

Det politiske udvalg har besluttet at den nye 

model skal træde i kraft fra januar 2024. 

Det giver os et planligningsår hvor vi kan 

analysere på hvordan vi bliver berørt af 

forandringerne. Den nuværende 

tildelingsmodel gælder altså i 2023. 

 

Søren A og Jacob har været til workshop 

med det politiske udvalg om styrkelse af 

almenområdet. Den blev godt faciliteret af 

eksterne. Der kom mange gode pointer 

frem og der var en god og konstruktiv 

dialog med politikerne. Vi giver en feedback 

til udvalget. 

 

 

REFERAT 

For skolebestyrelsesmøde på Kløvermarkskolen 

 

Dato: MANDAG – D. 7. november 2022 

Tid: kl. 17.00 – 19.30 

Sted: Mødelokale på skolen 

 

Skolebestyrelsen: (Evt. afbud vil være markeret med x) 

Forældrerepræsentant  

Maria Wolff 

Forældrerepræsentant  

Søren Hell X 

Elevrepræsentant 

Rosa Brødsgaard Knudsen 7D  

Forældrerepræsentant  

Søren Axelgaard / SA 

Forældrerepræsentant  

Torben Phillipsen / TP 

Medarbejderrepræsentant 

Jonna Søndergaard 

Forældrerepræsentant  

Annika Hinrup/ AH 

Forældrerepræsentant 

Kirsten Lei / KL 

Medarbejderrepræsentant 

Karin Duus / KD 

Forældrerepræsentant  

Janne Jessen / JJ  

Elevrepræsentant 

Carl Aagaard Madsen 8B 

Souschef 

Tomas Duelund /TD 

  Skoleleder 

Jacob Due Hansen / JDH 
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Rene Petersen har meldt sig som suppleant 

til skolebestyrelsen. Han inviteres til 

december mødet. Bestyrelsen godkender 

Rene som suppleant 

 

Vi har ansat Solveig til kantinen. Solveig er 

uddannet profession bachelor i ernæring 

med fokus på sports ernæring. 

 

Vi har også ansat Søren som teknisk 

servicemedarbejder. Søren kommer fra en 

stilling på Hvidbjerg Camping. 

 

3. 

 

15 min 

 

Elevråd 

• Nyt fra eleverne 

 

Fælles / drøftelse 

 

Elevrådet 

Elevrådet har lavet en plakat med dem der 

er med i elevrådet, så de andre elever ved 

hvem de er. 

Eleverne er utilfredse med buskørsel i a-

ugerne. I a-ugerne har alle fri på samme 

tid, så der er stor trængsel i busserne. 

Skolebussen til Starup  

Der er eksempler på at elever ikke kan 

komme med. Afgangstiderne - 

Vi finder konkrete eksempler og løsninger. 

Jacob laver et overblik. 

Der er åben hal i pauserne. 

Forslag om tøjbytte dag. (Bæredygtighed) 

Åbent hus? 

 

  Årshjul 2022 – 2023 / nov  

4. 20 min Afgangsprøver 2022 

• hvordan gik det  

• hvad lærte vi? 

 

Fælles / drøftelse 

Tomas 

  

Kløvermarkskolens karakterer ligger ved 

prøverne i 2022 under det nationale 

gennemsnit men over det kommunale 

gennemsnit. Historisk ligger resultaterne på 

niveau med skolens resultater fra 2020 men 

lidt under resultaterne fra 2021. I 2021 var 

det dog altid den højeste karakter af enten 

standpunkt eller prøve, der blev indskrevet 

som prøvekarakter. 

I 2022 blev der kun afviklet skriftlige prøver 

i dansk og matematik samt mundtlige i 

dansk og engelsk. 

 

I 22-23 har vi fokus på klassekonferencer, 

på både 7., 8. og 9. årg. 

Her er der fokus på den enkelte elevs 

faglige progression og trivsel. 

Vi har påbegyndt arbejdet med co-teaching 
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og arbejet med PLF (Professionelle 

læringsfælleskaber) 

Fremadrettet er vi ved at afsøge hvordan vi 

kan organisere arbejdet med holddeling, så 

der bliver bedremulighed for differentiering 

så alle elever – dygtige som udfordrede og 

alle dem midt i mellem får optimal læring. 

Hvis man har lyst til at gå dybere ind i 

resultaterne, kan de findes her: 

Karakterer i 9. og 10. klasse – Lands-, 

kommune- og skoleniveau - Nøgletal | 

Børne- og undervisningsministeriet 

(uddannelsesstatistik.dk) 

 

5.  20 min Overgangsarbejdet med 

samarbejdsskolerne 

• Den røde tråd 

• Det planlagte 

Fælles / drøftelse 

Jacob 

 

Vi har skærpet samarbejdet omkring 

overgangene. 

Målet har bl.a. været at skabe gode 

overgange mellem junior- og ungeuniverset.  

Vi har i overgangen til nuværende skoleårr 

haft succes med at dansklærerne besøgte 

vores samarbejdsskoler, det gentager vi, 

men denne gang deltager matematiklærere 

også. Planen er at vejlederne også skal 

involveres i overgangsarbejdet. 

Jacob har været på besøg hos 

skolebestyrelsen på Starup Øsby Skole. 

Lærerne fra junioruniverset kommer også 

ind og interviewe de nye 7. klasser, for at 

se hvordan de er kommet i gang. 

Daginstitutionerne er også kommet med i 

”den råøde tråd” samarbejdet. 

Der er udarbejdet en lille video, der 

beskriver den røde tråd. Helt fra 

daginstitution til ungeunivers. 

Lærerne melder positivt tilbage fra 

besøgene på junioruniverserne.  

Vi skal også være opmærksomme på besøg 

hos f.eks. centerklasserne i Starup. 

 

6. 15 min Budget / økonomi 

• Forecast 2022 

Fælles / information 

Tomas 

 

Udgifterne til energi er steget voldsomt. Vi 

forsøger at holde skindet på næsen, men 

kan ikke længere udelukke et underskud. 

Vi er opmæksomme på stømbesparende 

tiltag og har sænket temperaturen til 19 

grader. 

 

https://uddannelsesstatistik.dk/Pages/Reports/1813.aspx
https://uddannelsesstatistik.dk/Pages/Reports/1813.aspx
https://uddannelsesstatistik.dk/Pages/Reports/1813.aspx
https://uddannelsesstatistik.dk/Pages/Reports/1813.aspx


 

4/4 

7. 5 min Evt 

- Udgang fra skolen 

Alle 

Skal vi lukke for udgangen i frikvartererne? 

Sættes på som punkt. 

 

8.  20 min Under stregen Elevrådet forlader mødet 

 

 


